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Protokół Nr 13/2018 

z odbytego wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarczej i Komisji Społecznej 

Rady Miejskiej w Rzepinie w dniu 8 października 2018r. 

 

Obecni radni:                                                                                   Nieobecni radni: 

1.Stanisław Zieliński                                                                       1.Krystyna Kramarzewska 

2.Andrzej Pych                                                                                 2.Andrzej Zator 

3.Jarosław Dudzis 

4.Robert Rogowski 

5.Waldemar Rycerz 

6.Cezary Nowaczewski 

7.Grzegorz Oczyński 

8.Lena Szulczewska 

9.Tomasz Przybył 

10.Agnieszka Wodara 

 

Na wstępie Przewodniczący Komisji Gospodarczej Pan Stanisław Zieliński oraz 

Przewodnicząca Komisji Społecznej Pani Agnieszka Wodara  złożyli wszystkim obecnym 

podziękowania za 4- letnią wspólną  pracę , a następnie Przewodniczący Komisji 

Gospodarczej Pan Stanisław Zieliński otworzył wspólne posiedzenie  komisji informując 

jednocześnie, iż porządek komisji przedstawia się następująco: 

1.Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która odbędzie 

się w dniu  12.10.2018r. 

2.Sprawy różne. 

Pkt 1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej, która 

odbędzie się w dniu  12.10.2018r. 

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

Działając z upoważnienia Skarbnika Gminy Pani Jolanta Maliszewska poinformowała, że 

między innymi  zwiększa się dochody o kwotę 86.816,68zł w tym: 

zwiększa się dochody o kwotę  37.000zł- sprzedaż napojów alkoholowych, 



2 
 

zwiększa się również dochody  o kwotę 41.381,86 – wpływy za ubiegły rok z funduszu 

sołeckiego. 

Zwiększa się także dochody majątkowe o 3.434,82zł - dotacja celowa z budżetu Państwa. 

Nadto zwiększa się także wydatki o kwotę 272.700zł. 

Gdy chodzi natomiast o wydatki inwestycyjne , planuje się budowę pomnika z okazji 100-

lecia odzyskania niepodległości- proponuje się kwotę 130.000zł-dodaje Pani Maliszewska. 

W związku  z czym głos zabrał radny Andrzej Pych pytając , czy za wybór wzoru  pomnika 

jest odpowiedzialna jakaś komisja?  oraz chciałby w tym momencie  zobaczyć projekt tego 

pomnika.  

Nadto radny Tomasz Przybył zwrócił się z pytaniem, czy jest wstępna koncepcja dot. budowy 

pomnika? 

Zastępca Burmistrza Pan Krystian Pastuszak poinformował, że projektu nie ma, natomiast 

gdy chodzi o koncepcję pomnika wygląda to tak:  mają to być dwa duże kamienie ze  

szczeliną na środku, z której będzie wychodził orzeł, w szponach będzie miał flagę, po 

bokach będzie napis , ale treść tego napisu ma być jeszcze edytowana, tak więc rozmowy 

trwają – powiedział. 

Następnie głos  zabrała radna Agnieszka Wodara, która wyraziła ubolewanie, że nikt radnych 

o to nie zapytał i jest zaskoczona tą koncepcją,  gdyż radni chcieliby również wypowiedzieć 

się w tym temacie. 

Z-ca Burmistrza dodaje, że w chwili obecnej są tylko zabezpieczane środki na ten cel, 

natomiast gdy radni będą zainteresowani i będą chcieli uczestniczyć w tym procesie to jak 

najbardziej będą  mogli. 

Radny Jarosław Dudzis nadmienił, iż na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji jest 

jedynie przedstawiona propozycja kwoty , jaka będzie przeznaczona na budowę 

wspomnianego pomnika. 

Radny Waldemar Rycerz natomiast pytał, czy kwota 130.000zł  będzie przeznaczona na 

projekt pomnika?, czy jest to kwota ostateczna?, wyraził również swoje niezadowolenie, że 

radni nie  widzieli projektu pomnika. 
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Zastępca Burmistrza wyjaśnił, żeby wybudować pomnik, musi być jakaś koncepcja. Zgodnie 

z  regulaminem zamówień publicznych , który obowiązuje w urzędzie należy  wykonać 

rozeznanie  rynku, jednakże na pewno nie będzie można przekroczyć kwoty 130.000zł- 

dodaje. 

2) Projekt  uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu 

ograniczonego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Rzepin. 

Pani Joanna Pych –Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych poinformowała , 

że projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na sprzedaż w trybie przetargu ograniczonego 

lokalu mieszkalnego Nr 2 znajdującego się w budynku mieszkalnym wielorodzinnym 

położonym w  Rzepinie przy ul. Woj. Polskiego 20 wraz  z udziałami w częściach wspólnych 

budynku oraz działki o nr ewidencyjnym  394/1 o pow. 96m2. Przetarg jest ograniczony do 

właścicieli lokali budynków znajdujących się przy ul. Woj. Polskiego 20 i przy ul. Ks. 

Stanisława Kusiaka 34 – jest to  lokal składający się z  jednego pokoju i korytarza o 

pow.16,63m2.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Pkt 2. Sprawy różne. 

Na wstępie głos zabrał radny Robert Rogowski, pytając  o remont drogi w Starościnie jak ta 

sprawa wygląda? 

Następnie głos zabrał radny Waldemar Rycerz pytając , w jaki sposób można dotrzeć do 

osoby, która zajmuje lokal przy ul. Inwalidów Wojennych w Rzepinie, a nie mieszka i nie 

ogrzewa tego lokalu, sąsiedzi skarżą się , że w mieszkaniu na 1 piętrze pojawiła się wilgoć. 

Nadto poruszył problem studzienek na ul. Mickiewicza w Rzepinie (od ronda do wiaduktu), 

po prostu są zapadnięte. Prosił więc,  by wystosować pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich, 

żeby zakazać przejazdu samochodów ciężarowych na tym odcinku drogi. Poruszył także 

kwestię w imieniu taksówkarzy dot. planowanej inwestycji, gdzie jest przewidziane miejsce 

na ich postój? Poruszył także  problem przejścia pod wiaduktem na ul. Mickiewicza. 

Radna Agnieszka Wodara poruszyła kwestię studzienki na ul. Bol. Chrobrego (od strony 

parku) też studzienka wystaje mocno ponad drogę. Poruszyła także problem wiaduktu na ul. 

Mickiewicza proponowała, żeby zamontować światła przed wiaduktem. 
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Przewodniczący Komisji Pan Stanisław Zieliński również sugerował, żeby zamontować 

światła, ale takie jak są koło szkoły. 

Zastępca Burmistrza Pan Krystian Pastuszak odpowiedział, że gdy chodzi o remont drogi w 

Starościnie, temat jest ciężki, gdyż jest problem z wykonawcami, niemniej jednak rozmowy 

cały czas trwają. 

Natomiast , jeśli chodzi o lokal przy ul. Inwalidów Wojennych  informacja taka do dnia 

dzisiejszego do urzędu nie wpłynęła. 

Gdy chodzi o studzienki na ul. Mickiewicza utrzymanie studzienek jest obowiązkiem Spółki 

„EKO”, czyli regulacja studzienek jest to zadanie Spółki „EKO”, w związku z czym zostanie 

wystosowane pismo do Pani Dyrektor EKO o wyregulowanie studzienek na ul. Mickiewicza 

w Rzepinie. 

Nadto gdy chodzi o utrzymanie ul. Mickiewicza – nie jest to droga gminna, tak więc nie ma 

możliwości finansowania utrzymania letniego , czy zimowego  drogi i chodników. 

 Jeżeli chodzi o miejsce dla taksówek na ul. Dworcowej – wykonawca, który został 

wyłoniony w przetargu będzie musiał wykonać tymczasową organizację ruchu i tam też 

będzie wskazane miejsce dla postoju taksówek. Tym niemniej na chwilę obecną Pan Zastępca 

Burmistrza nie odpowiedział, w którym miejscu będą stały taksówki podczas remontu tej 

drogi. 

Gdy chodzi o studzienki na ulicy Chrobrego – droga ta  miała być remontowana , lecz z 

uwagi na brak wykonawców  remont nie doszedł do skutku.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:                                                                               Przewodniczył:  

Bernadetta Wąsowicz                                                     Przewodniczący Komisji Gospodarczej 

                                                                                                   (-) Stanisław Zieliński 
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